

PRAYERS

Lee Clark, Esq., Member for the Electoral District of Brandon—Souris, having taken and subscribed the oath required by law took his seat in the House.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Eightieth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by members of the Peel Chapter of the Registered Nurses Association of Ontario, concerning the proposed Canada Health Act, presented by the honourable Member for Mississauga South (Mr. Blenkarn) on Tuesday, June 7, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Eighty-First Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Alberta, concerning Bill C-85, Canagrex Act, presented by the honourable Member for Wetaskiwin (Mr. Schellenberger) on Tuesday, June 7, 1983, and finds that the petition does not meet the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Eighty-Second Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the testing of the Cruise missile on Canadian soil, presented by the honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Anguish) on Tuesday, June 7, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Eighty-Third Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of British Columbia, concerning the implementation of a Canadian marine policy, presented by the honourable Member for Comox—Powell River (Mr. Skelly) on Tuesday, June 7, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Eighty-Fourth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Mozart, in the Province of Saskatchewan, concerning the Crownest Pass rate, presented by the honourable Member for Humboldt—Lake Centre (Mr. Althouse) on Tuesday, June 7, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

The honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Anguish) presented a petition.

PRIÈRE

M. Lee Clark, député de la circonscription électorale de Brandon—Souris, ayant prêté et souscrit le serment d'office prescrit par la loi, prend son siège à la Chambre.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingtième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des membres de la section de Peel de l'Association des infirmières licenciées de l'Ontario, concernant la nouvelle loi du Canada sur l'assurance-maladie, présentée par l'honorable député de Mississauga-Sud (M. Blenkarn) le mardi 7 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingt-unième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Alberta, concernant le projet de loi C-85, Loi sur la société Canagrex, présentée par l'honorable député de Wetaskiwin (M. Schellenberger) le mardi 7 juin 1983, et qu'il constate que la pétition n'est pas conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingt-deuxième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant la mise à l'essai du missile Cruise sur le sol canadien, présentée par l'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Anguish) le mardi 7 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingt-troisième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de la Colombie-Britannique, concernant la mise en œuvre d'une politique maritime canadienne, présentée par l'honorable député de Comox—Powell River (M. Skelly) le mardi 7 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quatre-vingt-quatrième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de Mozart, dans la province de la Saskatchewan, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Humboldt—Lake Centre (M. Althouse) le mardi 7 juin 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

L'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Anguish) présente une pétition.